
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
17. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 31. januarja 2013, ob 18. 
uri v sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja, ga. Polona Kambič.  
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
g. Ivan Bukovec, g. Zvonko Butala, g. Tomaž Černe, g. Damjan Hrvat, g. Matija Hudak, ga. 
Sonja Klemenc Križan, g. Anton Malenšek, g. Vili Malnarič, g. Janez Movern, g. Danilo Plut, 
ga. Damjana Simonič, g. Damir Stare in g. Peter Štukelj 
 
Opravičeno odsoten: g. Sergej Čas 
 
Na seji so bili prisotni tudi:  

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave, 

• ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Tatjana Malnarič – svetovalec za pravne in premoženjske zadeve,  

• ga. Natalija Kastelec – svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Roman Žunič – predsednik Nadzornega odbora Občine Semič, 

• ga. Mojca Špec Potočar – direktorica Razvojnega centra Novo mesto, 

• g. Rudi Kofalt – poveljnik Gasilske zveze Semič, 

• ga. Verica Marušič  – Televizija Novo mesto, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pozdravila vse navzoče.  
Zaradi dodatnih uskladitev je predlagala umik 8. točke dnevnega reda »Obravnava in 
sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o merilih za določitev 
podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja 
gostinska dejavnost v Občini Semič – SKRAJŠANI POSTOPEK« in predlagala, da usklajen odlok 
svetniki obravnavajo na naslednji seji. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-01/2013-4: 
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Sprejme se dnevni red 17. redne seje Občinskega sveta Občine Semič s spremembo v 
naslednji vsebini 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 

overovateljev zapisnika. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 16. redne seje občinskega sveta.  
3. Obravnava in sprejem predloga Programa dela Občinskega sveta Občine Semič v letu 

2013. 
4. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
5. Poročilo o izvajanju dejavnosti Razvojnega centra Novo mesto kot regionalne razvojne 

agencije za občino Semič.  
6. Obravnava in sprejem predloga spremembe Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič 

do leta 2014.   
7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2013 – PRVA 

OBRAVNAVA. 
8. Obravnava in sprejem Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega 

projekta in Investicijskega programa za investicijsko operacijo »Rekonstrukcija dela 
kategorizirane lokalne ceste LC 255103-odsek Sem. vrtec- Roška c.- Gaber, od km 
0+175 do km 1+495« (Skrajšano ime: Rekon. dela LC 255103(odcep KC-odcep Sp. 
Gorenjce)). 

9. Poročilo o dodeljenih sredstvih za subvencioniranje obrestne mere za pospeševanje 
razvoja malega gospodarstva v občini Semič za leto 2012.   

10. Poročilo o dodeljenih pomočeh za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v občini 
Semič za leto 2012. 

11. Obravnava in sprejem sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra. 
12. Obravnava in sprejem Sklepov o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena v lasti Občine Semič. 
13. Vloge in pritožbe. 
14. Pobude in vprašanja članov sveta. 
15. Razno. 

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-01/2013-4 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št. 032-01/2013-5:   
Za zapisnikarja se predlaga ga. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa g. Danila 
Pluta in ga. Damjano Simonič. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 

  
Sklep št. 032-01/2013-5 je sprejet. 
 

AD.2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 16. REDENE SEJE 
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RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-01/2013-6: 
Sprejme se zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta Občine Semič.   
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-01/2013-6 je sprejet. 
 

Ad. 3) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
SEMIČ V LETU 2013 

 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj podal naslednje predloge 
in pripombe: 
- V program se doda poročilo o stroških ogrevanja na lesno biomaso v javnih objektih, ki 

so v lasti Občine Semič, po enem letu obratovanja. 
- Doda se poročilo o uspešnosti podjetnikov na razpisih.  
- Pri 52. točki, Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 

2013 – prva obravnava,  je potrebno popraviti letnico na 2014. 
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je predlagala, da se v program dela uvrsti tudi obravnava Pravilnika 
o državnih pomočeh v kmetijstvu iz občinskega proračuna, kajti obstoječi pravilnik bo, glede 
na novo finančno obdobje, potrebno spremeniti. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala  sprejem Programa dela Občinskega sveta Občine 
Semič v letu 2013 s predlaganimi spremembami. 
 
Predlog sklepa št. 032-01/2013-7: 
Sprejme se Program dela Občinskega sveta Občine Semič v letu 2013 s predlaganimi 
spremembami. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-01/2013-7 je sprejet. 
 

Ad. 4) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila aktivnosti občine. Občinski prostorski 
načrt bi morali svetniki prejeti v obravnavo na aprilski seji. Kar se tiče prijave na razpise je 
bila občina uspešna s prijavo na razpis Ministrstva za infrastrukturo  in prostor, kamor je bila 
prijavljena operacija »Energetska sanacija vrtca Sonček«.  
Trenutno sta v pripravi dve vlogi na razpise, ki bosta oddani v februarju.  Na razpis ukrepa 
322 bo oddana vloga za projekt »Ureditev trškega središča v naselju Semiča« na peti javni 
»Razvoj obmejnih območij s Hrvaško« pa bo oddana vloga za investicijsko operacijo 
»Rekonstrukcija dela lokalne ceste, odcep Kulturni center – odcep Spodnje Gorenjce«. 
Občina pa še vedno čaka rezultate razpisa IPA. 
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Županja je svetnike seznanila, da je bila 21. 12. 2012 v Uradnem listu RS objavljena Uredba o 
državnem prostorskem načrtu za tretjo razvojno os do priključka Maline. Država naj bi 
postopoma začela z odkupom zemljišč. Kakor pa kaže vse ne bo potekalo gladko, saj  je 
slišati, da bo Novo mesto sprožilo upravni spor.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal, da se v 
poročilo ponovno doda informacija o 3. razvojni osi, domu starejših v Semiču in o projektu 
odprtega širokopasovnega omrežja.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da v poročilu niso navedene točke, ker na 
projektih ni novosti. S strani ministrstva še vedno ni ustreznega soglasja za izgradnjo doma 
starejših v Semiču.  
 
G. Matija Hudak je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da je na odboru imela 
pripombo ga. Sonja Klemenc Križan in ji tudi predal besedo. Ga. Klemenc Križan je zanimalo, 
kdaj se bodo gospodinjstva v Gorenjcih lahko priključila na optično omrežje.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da se bodo priklopi delali sočasno z izgradnjo 
vodovoda oz. kanalizacije.  
 
G. Ivana Bukovca je zanimalo, kdaj bo možen priklop na kanalizacijo v centru Semiča.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da se bo izgradnja čistilne naprave  začela v 
spomladanskem času. Priključevanje na kanalizacijsko omrežje bo možno šele po pridobitvi 
uporabnega dovoljenja za kanalizacijski sistem in čistilno napravo. 
 

Ad. 5) POROČILO O IZVAJANJU DEJAVNOSTI RAZVOJNEGA CENTRA NOVO MESTO KOT 
REGIONALNE RAZVOJNE AGENCIJE ZA OBČINO SEMIČ 

 
Ga. Mojca Špec Potočar, direktorica Razvojnega centra Novo mesto, je svetnikom predstavila 
delovanje in dejavnosti Razvojnega centra Novo mesto, katerega namen in vloga je 
spodbujanje podjetništva in regionalnega razvoja v JV Sloveniji na osnovi Zakona o 
spodbujanju skladnega regionalnega razvoja. Z letom 2013 se zaključuje prvo programsko 
obdobje, v novem programskem obdobju bodo sredstva za vzhodno regijo ostala približno 
enaka.  
Za spodbujanje podjetništva ima občina v proračunu namenjena sredstva za garancijsko 
shemo, za izvajanje projekta »mikrokrediti« in  za štipendijsko shemo. Razvojni center vodi 
za občine tudi razpis za inovativnost podjetnikov, občina sicer v ta razpis ni vključena, bi pa 
veljalo razmisliti, da tudi Semič v letu 2013 nameni določena sredstva in razpiše razpis za 
inovativnost podjetnikov. V letu 2012 je bilo za eno inovacijo namenjenih 3.500,00 EUR.  
Razvojni center nudi podjetnikom tudi svetovanje, pomoč pri izdelavi poslovnih in 
investicijskih načrtov ter razna izobraževanja. Pomembna naloga je informiranje javnosti pri 
spodbujanju podjetništva. Pri izvajanju programa Pokolpje so bile prijave iz Občine Semič 
najuspešnejše, uspešno pa je bila izvedena tudi elektrifikacija. Kar se tiče razvoja 
podjetniškega okolja je bil uspešno izpeljan projekt podjetniškega inkubatorja Podbreznik, 
intenzivno pa potekajo dela pri realizaciji podjetniškega inkubatorja Kanižarica. Nove 
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podjetniške priložnosti se kažejo tudi preko Regionalne destinacijske organizacije (RDO); 
trženje turističnih produktov, promocija tradicionalnih prireditev.  
Razvojni center Novo mesto, ki igra vmesni člen med ministrstvi in občinami, ima nalogo 
pripraviti regionalni razvojni program za novo programsko obdobje 2014 – 2020. Poudarek 
bo na energetski sanaciji, razvoju podeželja, ekološki pridelavi. 
Razvojni center trenutno pelje projekte, ki se bodo izvajali v letih 2013 in 2014.  
Jutri bodo na projektu »Podjetno v svet podjetništva« zaposlili deset oseb za dobo pet 
mesecev. Kandidati so morali biti na dan razpisa prijavljeni na Zavodu za zaposlovanje, imeti 
so morali višjo ali visoko izobrazbo in niso smeli biti stari več kot 35 let. Projekt je 
sofinanciran preko Evropskega socialnega sklada. Istočasno bo enako potezo naredilo vseh 
12 regionalnih agencij. Ponovni razpis bo objavljen 1.7.2013.  
Drugi regionalni projekt, ki je financiran iz šestega razpisa je projekt »Mladi in podjetni«. Gre 
za intra-regijski projekt s podjetniško vsebino. Namenjen je spodbujanju podjetništva med 
mladimi. V projekt so vključeni mentorji iz različnih področij.  
Naslednji projekt, ki se pelje v letu 2013 je tudi projekt »Integracija podeželskih produktov v 
regionalno turistično blagovno znamko«. Poišče se blagovna znamka produktov, ki so 
proizvedeni na podeželju in se jih nato trži pod enotno znamko. 
V inkubatorju Podbreznik se izvajajo tudi razne podjetniške delavnice. Na novo pa se izvajajo 
tudi mentorski programi. RC NM je uspel dobiti nekaj poslovnih angelov, ki skupaj s 
podjetniki pilijo poslovno idejo.  
Občina Semič sodeluje pri naslednjih projektih: garancijska shema (GSD) in (GSD2), 
mikrokrediti, regionalna štipendijska shema in projekti LEADER. V projektih LEADER občina 
sodeluje pri 18 projektih. Pomembnejši projekti: ohranitev dragocenosti sadjarske kulture, 
vzpostavitev oskrbnih točk, revitalizacija belokranjskih steljnikov, lokalna oskrba v Beli krajini 
in ukrepi programov Pokolpja iz ukrepov 321 in 311.  Občina je v letih 2008-2012 za projekte 
LEADER vplačala 49.015,00 EUR, delež sredstev za občino pa je bil 164.917,00 EUR.  
Občina se je na 1. Javni razpis za razvoj regij prijavila s projektom »Izgradnja večnamenskega 
kulturnega centra«, kjer je dobila 2.016.000 EUR nepovratnih sredstev. Na 2. javni razpis za 
razvoj obmejnih območij s Hrvaško se je prijavila s projektov »Izgradnja vodovoda Rožni Dol 
– Brezje pri Rožnem Dolu« in pridobila 245.000 EUR nepovratnih sredstev. Na 3. Javni razpis 
za razvoj obmejnih območij s Hrvaško pa se je občina prijavila s projektoma »Rekonstrukcija 
lokalne ceste Krvavčji Vrh« in pridobila 180.000 EUR nepovratnih sredstev in »Izgradnja 
kanalizacije in čistilne naprave Krvavčji Vrh« in pridobila 177.000 EUR nepovratnih sredstev.  
Po statistiki v regiji, ki jo je naredil RC NM je po pridobljenih evropskih sredstvih  preko 
razvoja regij Občina Semič na 9. mestu. Po pridobljenih sredstvih na prebivalca pa je občina s 
532,17 EUR na 3. mestu.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal, da se v plan 
dela občinskega sveta vključi poročilo delovanja Razvojnega centra Novo mesto. 
 
G. Matija Hudak je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da odbor na točko ni 
imel pripomb.  
 
G. Ivan Bukovec je opomnil ne nekaj projektov, ki stojijo: 
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- Projekt 3. razvojne osi. Postavljen je bil odbor, vendar se o delu odbora ne sliši nič. 
Predlaga, da se 2. faza projekta, tunel od Koroške vasi do Malin, realizira, na tem pa 
mora delati tako odbor, kot tudi župani občin.  

- Projekt izgradnje doma starejših: občina je odkupila zemljišča in pridobila gradbeno 
dovoljenje, vendar ni mogla kandidirati za sredstva. Kakšne so možnosti za naprej. 

- Turizem: kje je smučišče Bela, z letno-zimskim turizmom. 5 občin je vložilo 3 mio EUR 
sredstev.  

- Obrt, gospodarstvo, kmetijstvo: podjetniški inkubator v Beli krajini.  
 
Ga. Mojca Špec Potočar je pojasnila, da 3. razvojna os, 3.A  razvojna os in elektrifikacija, vse 
to je bilo v RRP-ju. Elektrifikacija je bila narejena, 3.A razvojna os se pelje sedaj naprej. 
Medresorska skupina je bila razpuščena, preko Pokolpja se sedaj izpostavljajo vse zahteve. 
Pogoj za sofinanciranje izgradnje doma starejših v Semiču je pozitivno soglasje Ministrstva za 
delo, družino in socialne zadeve, ki do danes še ni bilo izdano. Ministrstvo ne izda soglasja, 
ker imajo svojo politiko in se žal ne da narediti nič.  
Glede smučišča Bela so bili izvedeni razni pogovori. Razvojni center je dobil pobudo g. 
Grande. Ugotovljeno je bilo, da je podjetje Iskra Turizem d.o.o. kandidiralo na 1. razpis 
Pokolpja in dobilo sredstva. Smučišče ne sme biti odtujeno, ker so bila pridobljena sredstva 
razpisa, lahko pa se v projekt vključijo novi investitorji.  
Kar se tiče obrtništva, bi lahko v Beli krajini izpeljali delavnice, v okviri dislocirane enote 
podjetniškega inkubatorja.  
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SPREMEMBE STRATEGIJE RAZVOJA GASILSTVA 
V OBČINI SEMIČ DO LETA 2014 

 
G. Rudi Kofalt, poveljnik GZ Semič, je predstavil predlog spremembe trenutno veljavne 
Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič in sicer, da se v letu 2013 sofinancira nabava 
novega GVM-1 (gasilsko vozilo za prevoz moštva 1+8) za PGD Štrekljevec v razmerju 1/3 PGD 
Štrekljevec, 1/3 GZ Semič in 1/3 Občina Semič, vozilo PVZ-1 pa se uvrsti v novo Strategijo 
razvoja gasilstva v Občini Semič od 1. 1. 2014 naprej. 
Svetnikom je predstavil tudi razloge za spremembo strategije. PGD Štrekljevec pokriva 7 vasi 
in se ukvarja z mladino. Društvo ima 60 članov mladine, od tega je bilo lansko leto aktivnih 
kar 40 otrok. Vozilo s katerim razpolagajo pa je staro 21 let. V dogovoru z GZ Semič gre le za 
zamenjavo nabave vozila, saj poveljniško vozilo ni tako nujno. Občina velik del sredstev 
nameni gasilstvu, vendar sredstva ne zadostujejo za vse potrebe. Prav tako občina za nakup 
vozil namenja dodatna sredstva, vendar enak odstotek sredstev, kot jih zagotovi občina, 
mora zagotoviti tudi društvo. Predlagano vozilo bo služilo tudi za potrebe civilne zaščite in 
intervencij.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj pohvalil delovanje 
društev, vendar pa je potrebno aktivnosti prilagoditi zmožnostim proračuna in splošnega 
stanja v občini in državi. Člani odbora so sprejeli sklep, da se gre v nakup predlaganega 
vozila, v kolikor bodo proračunske možnosti to dopuščale.  
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G. Matija Hudak je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da je potrebno pri 
pripravi nove strategije nujno upoštevati spremenjene pogoje in potrebe. Odbor predlaga 
občinskemu svetu sprejem predlagane spremembe strategije. 
Osebno mnenje g. Hudaka je, da se predlagane spremembe potrdi, hkrati pa pozdravlja 
odločitev GZ Semič, ki se je odpovedala nakupu poveljniškega vozila.  
 
G. Ivan Bukovec je povedal, da so bila v zadnjih letih društva opremljena z novimi vozili in ni 
potrebno, da se v novi strategiji ponovno planirajo nakupi novih vozil. Pred leti je bilo za PGD 
Štrekljevec  kupljeno novo tehnično vozilo, sedaj so se v društvo ponovno odločili za nakup 
novega vozila. Prav tako je bilo dogovorjeno, da bo občina na posamezno društvo vzdrževala 
le eno vozilo, sedaj se dogaja,  da občina vzdržuje vsa vozila. Ugotavlja, da ima GZ Semič več 
vozil kot Metlika in Črnomelj.  
 
G. Peter Štukelj je mnenja, da glede na situacijo, v kateri se Slovenija trenutno nahaja, ni 
pametno kupovati vozila, ki ne bo pripomoglo k požarni varnosti. Svetnikom je predstavil 
tudi proračuna občin Šentrupert in Šentjernej, iz katerih je razvidno, da bistveno manj 
vlagata v požarno varnost, kljub temu, da so zakoni enaki za vse.  
 
G. Rudi Kofalt je pojasnil, da je bilo v obdobju Strategije 2008-2013 kupljenih 6 vozil, ki jih 
bodo društva uporabljala vsaj 20 oz. 25 let. Nova Strategija bo pripravljena v skladu z 
zmožnostmi in v dogovoru z občino. 
 
Ga. Sonja Klemenc je povedala, da je obstoječo Strategijo potrdil občinski svet in jo je do 
konca leta 2013 potrebno le izvesti, kar GZ tudi dela.  Pri pripravi nove strategije pa bo 
potrebno na stvari gledati racionalnejše. 
 
G. Zvonko Butala je povedal, da se strinja s predlogom. Dnevno se srečuje z gasilci in država 
je veliko breme prevalila na operativce. Občina Semič je bila od nekdaj znana po korektni 
politiki župana do gasilcev in če bi bila politika zgrešena, ne bi PGD Štrekljevec potreboval 
predlaganega vozila, saj ne bi imeli podmladka. Pozitivno nit pretekle politike je potrebno 
ohraniti tudi v bodoče. Profesionalen odnos GZ Semič in PGD-jev se je pokazal tudi pri 
snegolomu v mesecu oktobru, ko je zveza pri intervenciji aktivirala vsa gasilska društva in 
stvari izpeljala za vzor vsem ostalim zvezam in društvom.  
 
G. Anton Malenšek je predlagal sprejem sklepa.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlagala sprejem naslednjih sklepov. 
 
Predlog sklepa št. 007-11/2009-9: 
Sprejeme se predlog spremembe Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič do leta 2014 v 
predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 007-11/2009-9 je sprejet.   
 
Predlog sklepa št. 007-11/2009-10: 
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Predlog spremembe Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič do leta 2014, sprejet v prvi 
obravnavi, se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 007-11/2009-10 je sprejet.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k razpravi. Ker svetniki na predlog niso imeli 
pripomb je županja predlagala sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 007-11/2009-11: 
Sprejme se Sprememba Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič do leta 2014 v 
predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 007-11/2009-11 je sprejet.  
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2013 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič je svetnikom predstavila predloga Odloka o proračunu Občine Semič za 
leto 2013. V letu 2013 občini ne pripada finančna izravnava in bo zato prejela cca. 48.000 
EUR manj sredstev. Cca. 5.000 EUR manj sredstev bo občina prejela tudi iz naslova 21. člena 
Zakona o financiranju občin. Na odhodkovni strani so bile pri investicijskem delu najprej 
upoštevane investicije, ki so že v teku in so sofinancirane iz evropskih in državnih sredstev. 
Najpomembnejša investicija je nadaljevanje izgradnje kanalizacije in ČN Semič. Občina je bila 
na razpisu uspešna s projektom »Energetska sanacija vrtca«, za katerega bo prav tako 
potrebno v letu 2013 zagotoviti sredstva. Izmed pomembnejših projektov je izgradnja 
pločnika in JR na Vajdovi ulici. Z DRSC-jem pa je bilo dogovorjeno, da bodo sočasno obnovili 
cestišče od Iskre do Oskoršnice. Višina proračuna je 5.670.000 EUR in je investicijsko 
naravnava, saj investicije predstavljajo 53 % proračuna.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj pohvalil višino 
proračuna, tudi za gospodarstvo so se sredstva nekoliko povečala. V razpravi so bili 
oblikovani naslednji predlogi: 
- V proračunu predvideti sredstva za razpis za sofinanciranje kanalizacijskih hišnih 

priključkov. 
- Natančno definirati območja kjer se bo oz. ne bo gradila javna kanalizacija. 
- V NRP vključiti ureditev cestne in komunalne infrastrukture v ulici Pot k Lebici. 
- Navesti kolikšen je strošek odkupa zemljišča za m2. 
- Na projektih bi morali delati domači izvajalci. 

 
G. Matija Hudak je v imenu Odbora za družbene dejavnosti dejal, da so s predlaganim 
proračunom zadovoljni, znižala so se le sredstva za delovanje Kulturnega centra Semič. V 
razpravi so podpirali stvari, ki jih je že navedel Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj. 
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G. Ivan Bukovec je podal naslednje predloge: 
- Povečanje proračunske rezerve na 10.000,00 EUR. 
- Za društva, ki so manjša in nimajo odprtih poslovnih računov,  zagotoviti drugačen način 

financiranja in ne preko razpisov. 
- Več sredstev nameniti za geodetske odmere cest. 
- Odkup stanovanj – potrebno je rešiti problematiko stanovanj v Črmošnjicah. 
- Pločnik od Semiča do Iskre je slab in ga je potrebno obnoviti. 
- Gričice – sprejeti zazidalni načrt in poiskati investitorje. 
- Vrniti javna dela nazaj na občino, kajti to je edina možnost, kjer se Romi lahko zaposlijo. 
- Preko LAS-a ponovno urediti vinsko cesto. 
- Gozdne ceste: Škrilj – Vavpčke trave – Ravno bukovje, urediti lastništva in izvedba 

projekta. 
 
G. Damir Stare je predlagal, da se v proračunu zagotovijo določena sredstva za projekt 
mrliške vežice v Črmošnjicah. 
 
G. Janez Movern je predlagal, da se v proračunu vsako leto zagotovi postavka za nakup 
opreme KUD Godba na pihala Semič, saj je občina tista, ki je ustanovila godbo in prav je, da 
jo tudi financira. Na občnem zboru društva so bila predstavljena vsa poročila. Nekateri 
inštrumenti so bili odtujeni in godba trenutno izvaja aktivnosti za vrnitev le-teh. 
 
G. Zvonko Butala je pojasnil, da podpira godbo, vendar pa je potrebno, preden bodo v 
proračunu zagotovljena sredstva za nakup opreme, dobiti poročilo godbe, kajti veliko 
inštrumentov je bilo kupljenih, ugotoviti je le potrebno v kakšnem stanju so in kje so. 
Predlagal je tudi, v kolikor pride do ureditve trgov, da se uredi občinska hiša, ki z lokalom ni 
hiša, ki bi bila semičanom v ponos. Občina in svetniki bi morali razmišljati o odkupu lokala v 
občinski hiši in o ureditvi hiše, ter tudi o ureditvi prostorov TIC-a v občinski hiši, kajti 
trenutni prostor TIC-a ni najbolj primeren.  
 
Županja, ga. Polona Kambič je pojasnila, da se bo osebno zavzela, da bo primer odtujenih 
inštrumentov pripeljala do konca. 
 
G. Damjan Hrvat je podprl predlog g. Stareta in predlagal, da se asfaltira tudi cesta do 
pokopališča v Črmošnjicah. 
 
G. Peter Štukelj je podal naslednje predloge: 
- Zagotoviti sredstva za urejanje PSC Vrtača. 
- Pripravi se izobraževanje o energetski sanaciji stavb in o varčevanju z energijo. Kar 

pomeni, da bi bilo v naslednjih letih potrebno povečati tudi proračunsko postavko za 
sanacijo fasad. 

- Točka 7.11 – letni načrt ravnanja z nepremičninami: pri vrednostih zemljišč na m2 so 
velika odstopanja. 
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G. Roman Žunič je v imenu Nadzornega odbora Občine Semič podal pozitivno mnenje na 
predlog proračuna. V proračunu so se povečala sredstva za gospodarstvo, energetsko 
učinkovitost objektov v lasti občine in naravo. 
 
G. Anton Malenšek je pojasnil, da je v upravnem odboru KUD Godba na pihala Semič. Godba 
v zadnjem letu, pod vodstvom g. Toneta Kralja, zelo dobro dela. Ker se godba redno prijavlja 
na občinski razpis za kulturna društva ne bi bilo potrebno v proračunu odpreti nove 
proračunske postavke, ampak bi bilo potrebno dodatna sredstva zagotoviti na že obstoječi 
proračunski postavki. Predlagal je tudi, da se postavka, kjer so z razpisom namenjena 
sredstva za postavitev individualnih čistilnih naprav, poveča vsaj na 20.000,00 EUR in se 
zagotovi sredstva tudi za sofinanciranje hišnih priključkov, saj bodo priključki nekaterih 
posameznikov presegli stroške postavitve individualne čistilne naprave. Opozoril je tudi, da 
je iz NRP-ja izpadla cesta Pot k Lebici. 
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je predlagala, da se v letošnjem proračunu zagotovijo sredstva za 
izdelavo projekta mrliške vežice Črmošnjice, v letu 2014 pa se investicija uvrsti kot 
prednostna. 
 
G. Tomaž Černe je vprašal kaj je z rekonstrukcijo vodovoda na Trebnji Vrh, saj se 
rekonstrukcija odmika že nekaj let in zakaj je obnova jedilnice v šoli premaknjena v letu 
2015? Opozoril je tudi na neodgovorno ravnanje izvajalcev, ki gradijo kanalizacijo, saj so na 
postaji pod mostom poškodovali ograjo in na cesti pri balinišču poškodovali asfalt. 
 
G. Matija Hudak je predlagal sanacijo stopnic pred muzejsko hišo, ki so v zelo slabem stanju. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je na predloge svetnikov podala naslednje odgovore: 
- Investicija rekonstrukcija vodovoda Trebnji Vrh in obnova jedilnice v šoli sta odloženi 

zaradi pomanjkanja sredstev. 
- Za sofinanciranje hišnih priključkov bo pripravljen ustrezen pravilnik, ki bo obravnavan 

tudi na občinskem svetu, v proračunu pa bodo zagotovljena tudi določena sredstva. 
- Vrednosti zemljišč na m2 so ocenjene vrednosti, ki pa lahko pri realizaciji tudi nekoliko 

odstopajo. 
- Proračunsko rezervo bo, glede na prihodke, zelo težko povečati. 
- Društva morajo za sofinanciranje programov izpolnjevati pogoje pravilnika in tudi 

zakonodajo. V kolikor društvo nima računov, tudi sofinancerskih sredstev ne more 
prejeti. Sredstva, ki ostanejo na proračunski postavki in jih društvo ne porabi, županja s 
sklepom ne sme razdeliti ostalim društvom, saj je revizija v preteklih letih opozorila, da 
gre v takšnih primerih za kršitev zakonodaje. 

- Glede mrliške vežice v Črmošnjicah je vse odvisno od OPN-ja. 
- KUD Godba na pihala nujno potrebuje činele, občino so zaprosili za preko 6.000 EUR 

sredstev.  
- Dolgoročno bi veljalo razmisliti o odkupu prostorov lokala v občinski hiši. 
- Rekonstrukcija vodovoda Trebnji Vrh  - projekt je narejen, gradbeno dovoljenje pa še ni 

pridobljeno, saj se projekt, zaradi pomanjkanja sredstev, premika v naslednja leta. 
- Stara šola v Črmošnjicah: predvidena je prodaja objekta, saj objekt ni v najboljšem 

stanju. Občina teži k temu, da postopoma preseli stanovalce. Eni družini iz Črmošnjic, z 
več otroci, je bila preselitev že ponujena, vendar so jo odklonili. V sredo bo potekala tudi 
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deložacije ene izmed družin, za katero je sodišče ugotovilo, da je bila sposobna plačevati 
najemnino, vendar tega ni storila. 

- Cesta Pot k Lebici ni bila uvrščena v NRP, ker rekonstrukcija ceste v letošnjem letu, 
zaradi izgradnje čistilne naprave, ni smiselna. 

- V kolikor bo proračun potrjen, bodo v naslednjih dneh sklicani zbori krajanov. 
Županja je zaključila razpravo in predlagane sklepe dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-07/2012-24: 
Potrdi se predlog Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2013 v prvi obravnavi s 
predlaganimi pripombami.  
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 410-07/2012-24 je sprejet.  
 
Predlog sklepa št. 478-07/2013-2: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2013 za prvo 
obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 478-07/2013-2 je sprejet. 
 

Predlog sklepa št. 478-08/2013-2: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja s premičnim premoženjem občine za leto 2013 za prvo 
obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 478-08/2013-2 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-07/2012-25: 
O predlogu Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2013 se opravi javna razprava. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 410-07/2012-25 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE 
INVESTICIJSKEGA PROJEKTA IN INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA INVESTICIJSKO 
OPERACIJO »REKONSTRUKCIJA DELA KATEGORIZIRANE LOKALNE CESTE LC 255103-ODSEK 
SEM. VRTEC- ROŠKA C.- GABER, OD KM 0+175 DO KM 1+495« (SKRAJŠANO IME: REKON. 
DELA LC 255103(ODCEP KC-ODCEP SP. GORENJCE)) 

 
Ga. Tatjana Hutar je svetnikom pojasnila, da se občina s projektom »Rekonstrukcija dela 
kategorizirane lokalne ceste LC 255103-odsek Semič vrtec – Roška cesta – Gaber,  od odcepa 
za KC do odcepa za Spodnje Gorenjce« prijavlja na Peti javni razpis za izbor operacij iz 
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prednostne usmeritve »Razvoj obmejnih območij v Hrvaško«. Cilj investicije je rekonstrukcija 
ceste v dolžini 1.285 m, ureditev hodnikov za pešce, ureditev javne razsvetljave ter ureditev 
meteornih voda. Višina sofinanciranja je 100 % upravičenih stroškov. Celotna vrednost 
investicije znaša 1.354.407,43 EUR, ker razpis sofinancira največ 1.000.000,00 EUR  
investicije, bo občina zaprosila za maksimalen znesek, razlika do celotne vrednosti projekta 
pa bo krita iz občinskega proračuna. Izvedba je planirana v letu 2014.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal potrditev 
predlaganih sklepov, s tem, da se v sklopu izvedbe poišče ustrezna rešitev  za razširitev 
cestišča pri Bukovčevi hiši.  
 
G. Matija Hudak je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da odbor na predlagano 
gradivo nima pripomb. 
 
Predlog sklepa št. 371-02/2013-4: 
Potrdi se Dokument identifikacije investicijskega projekta za projekt: »Rekonstrukcija dela 
kategorizirane lokalne ceste LC 255103 - odsek Sem. vrtec - Roška c. - Gaber, od odcepa za 
KC do odcepa za Spodnje Gorenjce«.  
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 371-02/2013-4 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 371-02/2013-5: 
Potrdi se Investicijski program za projekt/program: »Rekonstrukcija dela kategorizirane 
lokalne ceste LC 255103 - odsek Sem. vrtec - Roška c. – Gaber, od km od odcepa za KC do 
odcepa za Spodnje Gorenjce«. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 371-02/2013-5 je sprejet. 
 

Ad. 9) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SUBVENCIONIRANJE OBRESTNE MERE ZA 
POSPEŠEVANJE RAZVOJA MALEGA GOSPODARSTVA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 2012 

 
Ga. Tatjana Hutar je  predstavila poročilo o dodeljenih sredstvih. Za 1. Ukrep, 
subvencioniranje obrestne mere namenskih kreditov za pospeševanje razvoja malega 
gospodarstva, je bilo razpisanih 18.000,00 EUR.  Prispelo je 22 vlog, kar 8 več kot v letu 2011. 
Obrestna mera je bila subvencionirana v višini 44,96 %. Za 2. Ukrep, sofinanciranje stroškov 
svetovalnih storitev, je bilo razpisanih 7.000,00 EUR. Prispele so 4 vloge in vsem vlagateljem 
je bil odobren najvišji odstotek sofinanciranja, to je 70 %.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je tudi povišanje števila vlog na razpis za 1. in 2. 
Ukrep pokazatelj, da se semiška podjetja prijavljajo na razpis Pokolpja. 
 
RAZPRAVA:  
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G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da člani niso 
imeli pripomb na gradivo. 
 
G. Matija Hudak je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da o točki niso 
razpravljali. 
 

Ad. 10) POROČILO O DODELJENIH POMOČEH ZA OHRANJANJE IN RAZVOJ KMETIJSTVA IN 
PODEŽELJA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 2012 

 
Ga. Tatjana Hutar je pojasnila, da je bilo v okviru razpisa za dodelitev pomoči za ohranjanje in 
razvoj kmetijstva in podeželja razpisanih 33.000,00 EUR. Preko 4. ukrepov je bilo končno 
dodeljenih 26.848,50 EUR  pomoči. Največ vlog, kar 22, je prispelo na 1. Ukrep (naložbe v 
kmetijska gospodarstva). Na 3. Ukrepu (zagotavljanje tehnične podpore) je bil nekoliko nižji 
odstotek črpanje sredstev, saj lahko društva svoje stroške dokazujejo le z računi. Za razpis, ki 
bo objavljen za letošnje leto, občina razmišlja, da bi dala prednost vlagateljem, ki sredstev 
razpisa še niso prejeli.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič in g. Matija Hudak sta v imenu odborov povedala, da člani na gradivo niso 
imeli pripomb.  
 
G. Ivan Bukovec je vprašal, zakaj občina sredstev, ki so ostala za društva, v celoti ne razdeli 
ostalim društvom.  
 
Ga. Tatjana Hutar je pojasnila, da vsako društvo prejme sklep, kakšen odstotek stroškov bo 
imelo sofinancirano, glede na prijavo. Ker društva pri prijavi na razpis napihnejo svoje 
stroške, pri vložitvi zahtevka pa prikažejo manjše stroške, je tudi odstotek sofinanciranja nižji 
in žal sredstva na tem ukrepu ostajajo. Sredstva se ne sme razdeliti z dodatnim sklepom, 
takšna je žal zakonodaja.   
 

Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

 
Ga. Tatjana Malnarič je pojasnila, da je občinski svet o omenjeni zadevi razpravljal že leta 
2009. Postopek parcelacije je bil zaključen v letu 2010, ukinitev javnega dobra pa ni bila 
izvedena. Zaradi ureditve zemljiškoknjižnega stanja je potrebno ukiniti javno dobro. Po 
ukinitvi javnega dobra se bo izpeljal postopek pridobitve lastninske pravice in ureditve 
dejanskega stanja.  
 
RAZPRAVA:  
G. Matija Hudak je pojasnil, da je bila Komisija za vloge in pritožbe, zaradi omenjene zadeve, 
štirikrat na terenu. Po dolgih pogajanjih je bila končno poiskana ustrezna rešitev, ki se bo s 
sprejemom sklepa tudi realizirala.  
 
Predlog sklepa št. 478-42/2010-6: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
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GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 478-42/2010-6 je sprejet. 
 

Ad. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPOV O PRIDOBITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA 
DOBRA LOKALNEGA POMENA V LASTI OBČINE SEMIČ 

 
1. Obravnava in sprejem Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena v lasti Občine Semič – k.o. Črmošnjice 
 
Ga. Tatjana Malnarič je pojasnila, da gre za ceste v k.o. Črmošnjice, ki so vpisane kot javno 
dobro, potrebno pa jih je prenesti na Občino Semič in vpisati kot grajeno javno dobro  
lokalnega pomena. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič in g. Matija Hudak v imenu odborov predlagata sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 478-09/2013-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena v lasti Občine Semič v predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 13  ZA 
 
Sklep št. 478-9/2013-2 je sprejet. 
 
2. Obravnava in sprejem Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena v lasti Občine Semič – k.o. Štale 
 
Ga. Tatjana Malnarič je pojasnila, da gre za enako zadevo kot pri prejšnjem sklepu.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-10/2013-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena v lasti Občine Semič v predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 13  ZA 
 
Sklep št. 478-10/2013-2 je sprejet. 
 

Ad. 13) VLOGE IN PRITOŽBE 

 
1. Vloga za parcelacijo in ukinitev statusa javnega dobra ter menjavo zemljišč 
 
RAZPRAVA: 
G. Matija Hudak, je v imenu Komisije za vloge in pritožbe, povedal, da se je komisija sestala 
24. 1. 2013 ob 17. uri. Glede vloge za parcelacijo in ukinitev statusa javnega dobra so bila 
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deljena mnenja,  vendar je komisija kljub temu sprejela sklep, da vlagatelj, pred postopkom 
parcelacije, pridobi soglasje lastnikov sosednjih parcel, da soglašajo z ukinitvijo javnega 
dobra. Ker je bilo ugotovljeno, da je sosed mejaš njegova tašča, s pridobitvijo soglasja ne bo 
težav.  
 
Ga. Tatjana Malnarič je pojasnila, da je tudi to ena izmed zadev, ki jo je potrebno urediti na 
Starihovem Vrhu, kajti vlagatelj bo del javne poti, ki se v naravi več ne uporablja, menjal za 
zemljišča, po katerih v naravi poteka asfaltirana kategorizirana javna pot in so v njegovi lasti.  
 
Predlog sklepa št. 478-01/2013-3: 
Občinski svet Občine Semič soglaša, da se na nepremičnini parc. št. 2684/2, k.o. Brezje pri 
Vinjem Vrhu izvede postopek parcelacije ter se po končani parcelaciji  sprejme sklep o 
ukinitvi statusa javnega dobra in sicer na delu nepremičnine parc. št. 2684/2, ki po izvedeni 
parcelaciji dobi novo parcelno številko.  
Po ukinitvi javnega dobra se izvede postopek menjave zemljišč, po katerih poteka 
kategorizirana javna pot JP 870181 (Starihov Vrh) – to so zemljišča parc. št. 1957/5, 
1962/2, 1970/4 in 1969/2, vse k.o. Brezje pri Vinjem Vrhu. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 478-01/2013-3 je sprejet.  
 
2. Prošnja za finančno pomoč za izdelavo kulis, kostumov in promocije za igri »Vesela 
žalost« in »Za nacionalni interes« 
 
G. Matija Hudak je v imenu Komisije za vloge in pritožbe povedal, da je KUD Jože Mihelčič 
podal vlogo za finančno pomoč v višini 1.200,00 EUR za potrebe dramske sekcije, in sicer za 
izdelavo kostumov in kulis za dve igri, »Vesela žalost« in »Za nacionalni interes«. Komisija 
predlaga, da se društvu odobri 800,00 EUR pomoči iz konta splošne proračunske rezervacije. 
Dodeljena pomoč bo ob sprejemu proračuna za leto 2013 bremenila konto s katerim 
razpolaga občinski svet. Ker je dramska sekcija po dolgih letih ponovno zaživela, komisija 
predlaga, da se jim dodeli finančna pomoč, s tem pa člani komisije tudi upajo, da bodo s 
svojim delom nadaljevali.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 093-01/2013-3: 
KUD Jože Mihelčič Semič, Dramski sekciji, Prosvetna ulica 5, 8333 Semič, DŠ 46266771, se 
dodeli finančna pomoč v višini 800,00 EUR za izdelavo kulis, kostumov in promocijo za igri 
»Vesela žalost« in »Za nacionalni interes«. Sredstva se nakažejo na TR št. 02430-
0018300455. 
Znesek v višini 800,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 

GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 093-01/2013-3 je sprejet. 
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Ad. 14) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
Ga. Sonja Klemenc Križan je opozorila, da so Debeljakovo hišo na Roški cesti kupili Romi, ki so 
problematični na regionalnem območju. Zadeva je iz vidika varnosti v cestnem prometu 
resna, saj se po cestišču sprehajajo ljudje, prav tako pa imajo na cesti parkirana vozila. 
Zadeva je problematična tudi iz vidika varnosti krajanov, kajti na tem predelu bivajo 
večinoma starejši občani, ki so lahka tarča za nepridiprave.  Če bodo osebe, ki so nastanjene 
v Debeljakovi hiši, ostale na tem območju, se bo kvaliteta bivanja bistveno poslabšala.  
 
G. Damjan Hrvat je podprl razmišljanje ga. Klemenc Križan. Prav tako ga je zanimalo, kako je 
možno, da nekdo, ki prejema socialno pomoč, pride do denarja za nakup hiše. Glede na to, 
da hiša nima dvorišč, bi občina morala prepovedati parkiranje na javni poti. Če bi prišlo do 
situacije, ko ne bi imeli kje puščati svojih vozil, bi verjetno začeli razmišljati, ali so si izbrali 
pravo lokacijo za bivanje. 
 
G. Zvonko Butala je povedal, da je že 15. januarja poklical županjo in ji predstavil situacijo in 
tudi prosil, da zadevo, iz vidika varnosti v cestnem prometu, preveri. Če bi občina, kot skrben 
gospodar odreagirala, bi bila situacija lahko drugačna.  Tudi policija bi morala preveriti, ali je 
na tem naslovu sploh kdo prijavljen in v skladu s pristojnosti odreagirati.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je zadevo preverila in na tem naslovu trenutno 
še ni prijavljenih oseb. Občina nima vzvoda, da bi preprečila naselitev romske družine. Ker 
osebe niso prijavljene na tem naslovu, kar je potrdila tudi Upravna enota Črnomelj, bo o tem 
obvestila policijo. Prav tako bodo na  teren poslani redarji.  
 
G. Ivan Bukovec: 
- Na Cerovcu pri Črešnjevcu je na prodaj zadružna hiša za katero je interesent Potokar. 
- Drganjčeva hiša oz. stari zdravstven dom, ki je brez oken in vrat, je sramota za Semič.  
- Zakaj letos ne bo pustne povorke? 

 
G. Vili Malnarič -  Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: 
- Potrebno bi bilo organizirati sestanke z večjimi podjetji v regiji in jim predstaviti 

možnosti za poslovanje v Občini Semič. 
- Na nekaterih mestih je slabo izvedena sanacija terena po izgradnji komunalnih vodov. 

Urgirati je potrebno pri izvajalcih. 
- Na Mladici je potrebno sanirati zemljišče po izgradnji kanalizacije. 
- Deponija zemeljskega in gradbenega materiala med Tremi rokami in Stransko vasjo – 

opozoriti lastnika, da sprotno čisti cestišče.  
 
Županja ga. Polona Kambič – odgovori: 
- Zadružna hiša na Cerovcu: med letom so gasilci prišli s predlogom za odkup objekta. S KZ 

Krka trenutno potekajo pogovori o možnostih odkupa, v občinskem proračunu za 
letošnje leto pa je planiranih 10.000,00 EUR. 

- Drgančeva hiša: lastnika se bo opozorilo. 
- Letos ne bo pustne povorke, bo pa v Kulturnem centru organizirano pustovanje za 

otroke.  
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- Predlog glede organizacije sestanka z večjimi podjetji v regiji je dober. 
- Sanacije terena po izgradnji komunalni vodov bodo narejene. 
- Podjetje, ki vozi material na deponijo, bo opozorjeno, da mora cestišče sprotno čistiti.  

 

Ad. 15) RAZNO 

 
G. Danilo Plut je  predlagal, da se v okviru 100 letnice prihoda železnice v Semič in Belo 
krajino, ki bo leta 2014, pripravi ustrezna prireditev.  
 
G. Zvonko Butala je predlagal, da županja imenuje odbor, ki bi se imenoval Odbor za lepši 
Semič, in v odbor povabi ljudi, ki jim je mar za občino. Predlagal je tudi, da odbor deluje brez 
sejnin. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike povabila na zbore občanov in zaključila sejo sveta. 
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Seja je bila zaključena ob 21.00.  
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
         
Renata Bukovec      Polona Kambič  
 
________________________    _________________________ 
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Danilo Plut 
 
 

_________________________ 
 
 

Damjana Simonič 
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